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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Mikor hallják meg az érintettek szavát érettségi-
ügyben?" 

Miniszter úr,

A tavaly március óta zajló digitális oktatás, már ahol egyáltalán sikerült megvalósítani, a tanárok és 
a szülők közös projektje lett, központi segítséget alig kaptak hozzá. Önöknek a rendszer legnagyobb
veszteseire sem volt gondjuk, azokra, akik otthoni internet, számítógép, netán áram hiányában nem 
kapcsolódhattak be az oktatásba, így jó eséllyel le is morzsolódnak. Egy táblagép 40 000 forintért 
már beszerezhető, a költségvetésbe visszafolyó ÁFÁ-t és az elérhető árengedményt beszámítva a 
kevesebb mint 1 200 000 nappali tagozatos tanulónak ilyet juttatni 40 milliárdba sem került volna. 
Többet használt volna, mint a Nemzeti Hauszmann Program, amire a költségvetési előirányzaton 
felül kétszer ennyit költöttek.

Az elmúlt év nagy vesztesei az érettségiző diákok is. Nem csak az olyan, felnőtté avatási 
szertartásokból maradtak ki, mint a ballagás vagy az érettségi bankett, de a közvetlen 
vizsgafelkészülés lehetőségét is elveszítették, ami dráma. Hiába mondják, hogy a tavalyi érettségi 
átlaga még jobb is lett a szokásosnál, a mostani próbaérettségi eredményei már rosszabbak, mint a 
többéves átlagok, a most érettségizni kényszerülők tehát megjósolhatóan kárvallottai lesznek az 
elmúlt abnormális iskolaévnek.

Annál, hogy mi lesz az önhibájukon kívül a szokásosnál várhatóan nehezebb feladattal szembesülő 
érettségizőkkel, még fontosabb az egészségügyi kérdés. A diákokat egyelőre nem lehet oltani, pedig
a vírus már a fiatalokra is veszélyes, a tanárokat pedig túl későn kezdték oltani ahhoz, hogy az 
érettségi kezdetéig megkaphassák a második oltást is, az első viszont még nem nyújt megfelelő 
védettséget.



Miniszter úr, már egy hónap sincs hátra az érettségik kezdetéig. A fentiek fényében mikor 
hajlandóak bármi érdemlegeset mondani róla? Több százezren várják válaszát.
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